
 

 
Schriftelijke vragen aan het college 

(vragen ingevolge artikel 46 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de gemeenteraad van de gemeente 
Gennep) 

 
Reg nr 

Aan de voorzitter van de raad 

Steller vragen: Fake Mulder / Hans Frentz, SP Gennep 

Onderwerp: Multifunctionele accommodatie ‘t Hökske 

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden: 
 

1. Heeft u  kennis genomen van de onderstaand genoemde onrust bij de genoemde personen? 
2. Is het college van mening dat een wijziging in het beheer noodzakelijk is en zo ja waar blijkt 

dit uit? 
3. Kan het college aangeven of er sprake is van een door of namens de gemeente gedaan 

aanbod aan de huidige beheerder? 
4. Is het niet passender om na het uitkomen van de nota accommodatiebeleid en de, al dan 

niet geamendeerde, vaststelling daarvan in de gemeenteraad eventuele aanpassingen in het 
beheer van de betreffende accommodatie door te voeren? 

5. Is het denkbaar dat, omdat deze accommodatie wijkoverschrijdend werkt en er ook stads 
overschrijdende activiteiten plaats vinden, er een tot deze accommodatie toegesneden 
beheersvorm wordt gekozen afwijkend van de andere in de gemeente voorkomende 
multifunctionele accommodaties? 
 

 
Toelichting: 
Een van de in het oog springende onderwerpen in het collegeprogramma 2018-2019 is het hebben  
van passende en op de lokale behoefte toegesneden gemeenschaps voorzieningen. 
Voor o.a. de wijken Vogelbuurt, Kellerberg en Oranjebuurt voorziet Het Hökske samen met 
Megafoon en Het Molukse wijkcentrum op een locatie in deze behoefte waarbij ook activiteiten 
gericht op de gehele kern Gennep worden uitgevoerd. 
 
Bovenstaande wordt uitgevoerd door een team van vrijwilligers. Hierbij is sprake van bedrijfswinst 
die, indirect, wordt afgedragen aan de gemeente en zo weer ten goede komt van de Gennepse 
burgerij. 
Binnen dit team, en daardoor ook in de genoemde wijken, is grote ongerustheid ontstaan over de 
toekomst van de accommodatie en de voortzetting van de huidige activiteiten. Deze onrust heeft 
negatieve gevolgen voor de uitvoering van- en het voortbestaan van deze activiteiten. 
 
De onrust berust op berichten dat de huidige vorm van exploitatie door de gemeente wenst te 
worden beëindigd, waarbij de huidige beheerder(vrijwilliger) door of namens de gemeente een, 
tijdelijke, baan is aangeboden onder een andere beheerder. 
 
De gemeente is momenteel bezig met het opstellen van een nota accommodatiebeleid;  de 
gemeenteraad moet daaraan nog zijn goedkeuring verlenen. 
 

 

 


